

Title (en)
Hairdressing appliance with jaws

Title (de)
Haarpflegegerät mit Klemmbacken

Title (fr)
Appareil de coiffure à machoires

Publication
EP 2641501 A1 20130925 (FR)

Application
EP 12161073 A 20120323

Priority
EP 12161073 A 20120323

Abstract (en)

The apparatus has a parallelepiped elongated jaw (1) and another elongated jaw articulated with each other by a hinge to move between an open position and a closed position in which the jaws define a hair treatment zone by a work surface (S1) and another work surface. An electric heating unit (7) is associated with the surfaces. One of the jaws has an articulation unit (10) between the hinge and one of the surfaces. The unit has a pivot connection (11) comprising an axis parallel to a longitudinal axis (L) of the jaw and another pivot connection comprising an axis perpendicular to the axis.

Abstract (fr)

L'invention concerne un appareil de coiffure comprenant au moins deux mâchoires, première (1) et deuxième, allongées et articulées entre elles pour être mobiles entre une position ouverte et une position fermée dans laquelle elles définissent par des surfaces de travail (S1) en regard une zone de traitement de cheveux, des moyens électriques de chauffage (7) associés à l'une au moins des surfaces de travail. Selon l'invention, la première mâchoire (1) comprend entre la charnière et la surface de travail correspondante des moyens d'articulation (10) qui comprennent au moins une première liaison pivot d'axe » parallèle à l'axe longitudinal L et au moins une deuxième liaison pivot d'axe # perpendiculaire à l'axe L.

IPC 8 full level

A45D 1/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 1/06 (2013.01); **A45D 1/04** (2013.01); **A45D 1/10** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 1030571 A1 20000830 - BRAUN GMBH [DE]
- EP 1967089 A1 20080910 - SEB SA [FR]
- DE 202008001677 U1 20090618 - WIK FAR EAST LTD [HK]

Citation (search report)

[X] US 2010083978 A1 20100408 - HOTTENROTT SEBASTIAN [DE], et al

Cited by

US2016255936A1; CN107427116A; US2015136169A1; CN106793854A; US11160346B2; CN113163919A; US2021386171A1; US12035792B2; WO2016026463A1; US9854892B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2641501 A1 20130925

DOCDB simple family (application)

EP 12161073 A 20120323